
Inspreken 8 juni
Het wordt weleens vergeten maar in Wijk aan Zee -en omstreken- 
wonen mensen… dieren… is er prachtige natuur, weliswaar aangetast, 
maar nog steeds zeer mooi en de moeite waard om te beschermen, 
maar de wet die hier geldt is:
Werkgelegenheid boven alles.
Ik gun iedereen z’n boterham mét beleg en van harte, alleen NIET ten 
koste van mijn en van ONZE gezondheid.
Het is een aparte ervaring; ik had werkelijk nooit gedacht toen ik in Wijk 
aan Zee kwam wonen dat het hier keihard werken is. 
Werken om de overheid, de provincie, de OD, Tata Zèlf, TenneT, de 
IJmond gemeenten, de gemeente Beverwijk telkens weer te moeten 
overtuigen dat het het hier allesbehalve goed gaat.
En zodra wij als actieve burgers t.o.v. de politiek, de OD of Tata en 
TenneT de teugels iets laten vieren of onze aandacht even laten 
verslappen (immers je bent mens en wilt leven en niet alleen maar 
hiermee bezig moeten zijn) wordt daar misbruik van gemaakt. Een 
besluit terugdraaien is er dan niet meer bij.

Wij vragen uw hulp en toewijding, wij kunnen het niet alleen, voor velen 
is het wonen hier een soort van baan geworden, een zware onbetaalde 
man, daarom roepen we om een ombudsman.
Een ombudsman, die ons kan helpen om door de bomen het bos te 
zien, om ons niet langer stuk te laten lopen om ondoorgrondelijke regels 
en op veel, veel, veel te ruime milieuvergunningen. 
Een onafhankelijk, ik zeg met nadruk ONAFHANKELIJK, ombudsman,  
betaald en aangesteld door de provincie, speciaal om ons hiermee te 
helpen. De kwesties die hier spelen zijn zo complex, zo specialistisch 
van aard, dat je daar als burger je kop aan stoot, keer op keer. Een 
overheid zou niet mogen toelaten dat haar burgers underdogs zijn en 
gevaar lopen!

Nu is er weer het raadsel en de zorg rondom chroom6 en een stuk of drie, 
vier rapporten waar wij op wachten en die niet komen, denk aan het Kanker 
incidentie rapport dat nog in een la ligt, denk aan alle zwarte stinkzooi, de 
stank, het lawaai wat wél dagelijks onze kant op komt.
Bij deze vragen WIJ om inzicht in de hele zeer zorgwekkende stoffen 
rapportage. 



Met daarbij natuurlijk ook alle rapporten onderzoeken etc rondom chroom 6! 
Want daar hebben wij dringende vragen over, zie de correspondentie met de 
OD NZKG van de afgelopen tijd en de afgelopen dagen.  
Kunt u er mede voor zorgen dat die rapportage snel openbaar wordt? 
Dringend & Graag! Misschien komt er wel meer troep uit dan we denken.
Hopelijk niet, maar zeker weten doen we het niet.

Ik besluit met mijn motto en missie:
De GEZONDHEID VAN DE INWONERS VAN DE IJMOND MOET 
ONVOORWAARDELIJK OP 1! 
Nu bungelt onze gezondheid nog onderaan en dat moet veranderen,
dat vinden de meesten van u ook, toch?

Dank voor uw aandacht en voor uw daadkracht.

Antoinette Verbrugge 
uit Wijk aan Zee.

amverbrugge@gmail.com
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